

FILE MESSAGE McAfee E-mail Scan

Ignore Delete Reply Reply All Forward More

Meeting

deleted - Perso... To Manager

Team Email Done

Reply & Delete Create New

Move Move

Rules OneNote

Actions

Mark Unread

Categorize Tags

Follow Up

Translate

Find Related Select

Zoom

Zoom



Mon 11/16/2015 2:45 PM

KOC Postmaster

MP&TSD Safe Driving Campaign 2015/16

To *All Users

"Safe Driving Campaign"

The World Day of Remembrance for Road traffic Victims
Its time to Remember – Say No to Road Crime !



The Safe Driving Campaign organized by Major Projects and Technical Services Directorate in Kuwait Oil Company coincides with the World Day of Remembrance for Road Traffic Victims (WDR) which is commemorated this year on the 15th November.

The main objective of launching our campaign on this special day is to shed the light on the loss and devastation caused by road traffic accidents and highlight the urgent need for public recognition and action to be taken at all levels.

According to studies, amongst the most reasons leading to an increase in road victims is excessive speed above the speed limit, drivers and young passengers not wearing the seat belt, and in general the lack of focus while driving in addition to the poor condition of the roads infrastructure and sometimes variation from technical specifications.

We would like to thank the organizing Team from KOC as well as the other participating companies and wish everybody safety and staying safe while travelling on roads.

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته
إن حملة القيادة الآمنة لمديرية المشاريع الكبرى والخدمات الفنية بشركة نفط الكويت تأتي بالتزامن مع اليوم العالمي لإحياء نكري حوادث السيارات والذي يصادف تاريخ 15 نوفمبر هذا العام.

إن الهدف الأساسي من هذه الحملة بهذا اليوم المميز هو تسليط الضوء على قضية حوادث السير وإبراز الخسائر المترتبة عليها للرأي العام ولعناشدة الجميع بضرورة القيام بمزيد من المبادرات من أجل الحد من إصابات حوادث السير.

إن من الأسباب المؤدية لارتفاع عدد ضحايا حوادث الطرق حسب الدراسات كانت بسبب السرعة الزائدة عن الحد المسموح به أو عدم ربط حزام الأمان سواء للمسافرين أو الأطفال المصاحبين أو عدم الانتباه عموماً أثناء القيادة بالإضافة لعدم ملائمة البنية التحتية للطرق أحياناً مع المواصفات القياسية.

وهنا نود شكر القائمين على إبراز هذا الحدث من خلال فرق الشركة بالإضافة للشركات المشاركة ونتمنى للجميع السلامة والقيادة الآمنة على الطرقات.

Together We Can Save Lives

Thank you very much.

With compliments from Esam Al-Houti
DCEO Major Projects & Technical Services Directorate.

Kuwait Oil Company

وشكراً جزيلاً

مع تحيات السيد عصام ناصر الحوطي
نائب العضو المنتدب لمديرية المشاريع الكبرى والخدمات الفنية

بشركة نفط الكويت

See more about KOC Postmaster.

